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RENSEIGNEMENTS CARTOGRAPHIQUES 1965 _ , 2 __3 Nautical Miles ' (Kieng Khouzng)

On this map a LANE is considered as being a minimum of 2.4m (8 feet) in width v i Muang Xieng Khouang
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SAMPLE POINT: BAN PHOUKATAY exewpe: BAN PHOUKATAY

100,000 M. SQUARE IDENTIFICATION

L FICATION DU CARRE DE 1 * 1.Read letters identifying 100,000 meter 1. Inscrire les lettres qui définissent le carré de 100,000 m.
square in which the point lies: 0d F'oh se trouve:

2. Locate first VERTICAL grid line to LEFT
of point and read LARGER figures labeling
the fine either in the ‘bottom
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Estimate tenths from grid line to point: Estimer en dixidmes Iintervalle entre la ligne et le point:

3. Locate first HORIZONTAL grid line BELOW 3. Prendre Ia ligne HORIZONT,
point and read LARGER figures labelingthe  Plus pris et en DESSOUS
line either in the left or right margin, or chiffres de la numérotation de cette ligne qu'on lira soit
on the line itself: lwﬁ:‘_ﬂlmﬁhlﬂgﬂ-mm

ALE du quadriliage située le
du point. Inscrire les GROS

TRUE NORTH

GRID CONVERGENCE IGNORE the SMALLER figures of any grid number; these
FOR CENTER OF SHEET z:::-::c':mm Use ONLY the LARGER ||  Estimate tenths from grid line to point: Estimer en dixidmes I'intarvalle entre la ligne et le point:
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The number in parentheses following a village name indicates that more than one village is so named
Le chiffre entre parenthéses qui accompagne un nom de village indique que plus d un village est ainsi nommé hanom. Phou) _mountain
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